
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Ministeren for grøn trepart

Dato: 29. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 50
Ministeren nævnte under besvarelse af KEF alm. del – samrådsspørgsmål A, at den 
danske import af soja er faldende. Vil ministeren fremsendes dokumentationen herfor? 
Og vil ministeren i forlængelse heraf redegøre for, hvorfor det fremgår af Energistyrelsens 
baggrundsnotat nr. 9 til »Global Afrapportering 2022 (GA22): Danmarks import og forbrug 
af soja«, som er baseret på tal fra Danmarks Statistik, at »Danmarks import af sojaskrå 
har været forholdsvis stabilt over de seneste 30 år«?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Theresa Scavenius (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.scavenius@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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